
PROTOKOI, NR XXXIX/ 05
z sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie odbytej w dniu 29 wrzeínia 2005 roku

w sali wielofunkcyjnej Domu Kultury w Jqdrzejowie.

Ad.  r .
PrzewodniczqcaRady Miejskiej Ewa Ptasznik o godzinie 10" otwarla obrady XXXIX

sesji Rady Miejskiej w Jpdrzejowie. Obrady rozpaczQto przy obecnoSci na sali obrad 18

radnych na stan 21 radnych, co stanowi 85,71 % ogolu Rady. Przewodnicz4ca stwierdzila

quorum prawomocne do podejmowania uchwal.
Przewodnicz4ca Rady powitala przybylych na sesjg: Burmistrza Marka Wolskiego,

go5ci. Dyrektora Zarz1du Dróg Powiatowych Marka Grada, radnych, naczelników wydzialów

Urzgdu Miejskiego, kierowników jednostek organizacyjnych gminy, oraz wszystkich

przybylych na obrady.
Przewodniczqca Rady zglosila kandydaturg radnego Krzysztofa Chalupki na

sekretarza obrad.
Radny Chalupka wyrazrl zgodg.
Sekretarzem obrad jednogloénie wybrano radnego Krzysáofa Chalupkg.

4d .2 .
Przewodniczqca Rady usprawiedliwila nieobecnoió radnego Alfreda Bialego na sesji

w dniu 11 sierpnia 2005 roku.

A d . 3 .
Nie zgloszono uwag do proponowanego porz4dku obrad.

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloénieprzyie,la porzqdek obrad

Porz4dek obrad:
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quon¡m, powolanie sekretarza obrad.
2. Usprawiedliwienie nieobecnosci radnych na sesji w dniu l1 sierpnia 2005 r.

3. Przyjgcie porz4dku obrad.
4. Przyjpcie protokolu z poprzedniej sesji.
5. Zapytania i interpelacje radnych.
6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza migdzy sesjami.
7. Sprawozdanie z wykonania uchwal Rady podjptych na poprzedniej sesji.
8. lnformacja na temat przygotowania placówek oéwiatowych do rozpoczpcia nowego

roku szkolnego.
9. Informacja na temat realizacji inwestycji w ramach dróg powiatowych.
10. Informacja na temat pozyskiwania i wykorzystywania irodków pomocowych Unii

Europejskiej na rozwój miasta i gminy Jgdrzejów.
I 1. Informacja z wykonania budzetu miasta i gminy Jgdrzejów za I polrocze 2005 roku.
12. Uchwala w sprawie zmian w budzecie miasta i gminy na 2005 rok.
13. Uchwala w sprawie zaciqgnigcia kred¡u na sfinansowanie wydatków nie

znajduj4cych pokrycia w planowanych dochodach gminy.
14. Uchwala w sprawie przyjgcia rezygnacji z czlonkostwa w Komisji Rewizyjnej Rady

Miejskiej w Jpdrzejowie
15. Uchwala w sprawie wyboru czlonka Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej

w Jgdrzejowie.
16. Uchwala w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Jpdrzejowie

przeprowa dzenia kontroli.
17. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w statucie Oérodka Pomocy Spolecznej

Miasta i Gminy w Jgdrzejowie.



18. [Jchwala w
Jpdrzejów.

sprawie wyra2enia zgody na nabycie nieruchomoéci na rzecz Gminy

19. Uchwaia w sprawie wyrazenia zgody na nieodplatne nabycie
nieruchomoéci na rzecz Gminy Jgdrzejów.

udzialu we wlasnoscl

20. Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na nieodplatne nabycie prawa wieczystego

u2ytkowania nieruchomoéci na rzecz Gminy Jpdrzej ów.
21. Uchwala w sprawie zasad zbywania lokali mieszkalnych stanowiqcych wlasnoéÓ

Gminy Jgdrzejów.
22.IJchwala w sprawie wprowadzenia zmian do Uchwaly Nr W58/03 Rady Miejskiej

w Jgdrzejowie z dnia 28 kwietnia 2003 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali

wchodz4cych w sklad mieszkaniowego zasobu Gminy Jqdrzejów.
23. Omówienie protokolu z kontroli Za?adu Remontowo - Budowlanego przy Urzpdzie

Miejskim przeprowadzonej przez Komisjp Rewizyjn4Rady Miejskiej w Jqdrzejowie

?4.Przyjpcie wniosków pokontrolnych Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej

w Jgdrzejowie.
2 5 . Funkcj onowanie Gospodarstwa Pomocn iczego pr ry U rzqdzie Mi ej ski m.

26. Omówienie protokolu z kontroli Gospodarstwa Pomocniczego przy Urzqdzre

Miejskim przeprowadzonej przez Komisjg Rewizyjnq Rady Miejskiej w Jpdrzejowie.

27. Odpowiedzi na interpelacje.
28. Sprawy ró2ne.
29. ZamkniQcie obrad.

A d . 4 .
Nie zgloszono uwag do protokofu z poprzedniej sesji

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloSnie przyjptra protokól z poprzedniej sesji.

Ad. s.

1. Radny Stanislaw Baraúski przypomni al, 2e ponad rok temu byia poruszana sprawa

drogi w Mnichowie i do dziÉ jest nierozstrzygnigta. Powiedziano, 2e sprawa jest

w s4dzie, ale okazalo sig, ze dotyczy innej drogi. Kto dal zezwolenie na budowp

ogrodzenia w pasie drogowym? Radny Baraiski prosi o udzielenie wyjaénieú na

piémie.

2. Radna Maria Baraúska pyta, jak przedstawia sip sytuacja z blokami ogrzewanymi przez

kotlownig D3 przy ul. Armii Krajowej. Czy s4 jakieé postgpy w negocjacjach z Dalkiq?

3. Radna Maria Baraúska wnioskuje o naprawg przystanków autobusowych na terenie

miasta, poniewaZ s4 powybijane szyby.

4. Radna Maria Baraóska wnioskuje, aby na ul. Barbary, w miejscu gdzie odjezdzaj4

autobusy do Malogoszcza ustawió przystanek z prawdziwego zdarzenia. Z tego

przystanku korzysta bardzo duzo mlodziezy.

5. Radna Maria Baraiska poinformowal.a,2e zwrócili sig do niej mieszkancy ul. Kacpra

Niemirskiego w sprawie budowy tej ulicy. Inwestycja byla kilkakrotnie ujmowana
w budzecie i do tej pory nic sig nie dzieje. Ludzie sq zdezorientowani i prosz4

o wyjaSnienie, dlaczego nie jest prowadzona zaplanowana inwestycja.

6. Radna Maria Baraúska pyta, co z parkingiem pnzy ul. Chrobrego i.

7. Przewodniczqca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik poparla wniosek w sprawie przystanku
przy ul. Barbary.

8. Radny lózef Kgdra poinformowal, 2e zglosili siq do niego mieszkancy Piasków
i Wolicy odnoénie przystanków autobusowych. Na Piaskach zostal zabrany podczas



budowy chodnika i juz nie wrócil; na Wolicy s4 dwa przystanki z nieszczelnymi

dachami.

g. Radny Józef Kgdra wnioskuje o zniwelowanie gwaltownego spadu na drodze do

Wggleñca przy przeje2dzie kol€1ki w4skotorowej oraz przy zieádzie na l4ki na Wolicy,

ponie*u, rolnicy zaczepiajq narzqdziami podczas przqazdu. 1 - 2 samochody

destruktu r ozwiqzalyby probl em.

10. Radny Józef Kgdra poinformowal. ze kiedys Piaski mialy obiecane przez GDDKiA, ze
jezeli bgdzie budowana obwodnica poci4gn4 chodnik do pierwszego l4cznika bez

udzialu érodków gminnych. Radny prosi, aby poruszyó tp sprawg i zaczqó dzialaÓ.

Moze by siq udalo.

I l. Radna Elzbieta WiÉniewska pyta, co z budynkiem po rehabilitacji Byty pÍzeznaczone

pieniqdze na remont tego budynku; w tej chwili nic sig tam nie dzieje. Budynek

niszczeje i byó moae za rok, dwa, nie bgdzie co ratowaó. Jezeli niemozliwe jest

przeznaczenie tego budynku na mieszkania socjalne byó moZe Rada zastanowi sig nad

wydzier2awieniem b qdL spr zeda24.

12. Radna Elzbieta WiSniewska pyta, co z parkingiem przy ul. B. Chrobrego 1. Jest koniec

wrzeSnia; wkrótce pogoda uniemozliwi jakiekolwiek prace. Radna WiSniewska prosi

o odpowiedl ustn4 na sesji.

13. Radny Bogdan Król przypomnial, 2e zwracal sig z proéba o zafwierdzenie Érodków na

budowg zatoczki przy Szkole Podstawowej w Prz4slawiu. W budzecie zostalo na ten

cel zarezerwowane 5 000; poniewaz jest to przy drodze powiatowej, powiat mial daó

drugie 5 000. Zatoczkamiala byó gotowa na 1 wrzeinia. Wrzesieñ sip koúczy, a dzieci
jak wysiadaly w pokrzywach tak wysiadajq. Radny pyta, czy to bpdzie zrobione.

14. Radny Leszek Sulek poinformowal,2e w marcu zloLyl. do Urzgdu Miejskiego pismo

o oczyszczenie drogi od Sudotu koto gaju w kierunku Chorzewy. Do tej pory radny

Sulek nie dowiedzial sig kto za to odpowiada. Nic w tym kierunku nie poczyniono.

Droga jest nieprzejezdna, poniewaz jest zaroénigta zaroSlami. Powoduje to niszczenie

upr¿rw na polach polozonych wzdlu¿tej drogi przez u2ytkowników. Radny pyta, kiedy

ta sprawa bqdzie rozwiqzana.

15. Radny Ryszard Dzwonek pyta, czyjest szansa na doprowadzenie do stanu uzywalnoSci

drogi do gara2y na koúcu ul. Okrzei za Zakladem Energetycznym. Radny prosi

o odpowiedl na piÉmie.

16. Radny Teofil Sgk wnioskuje o remont nieprzejezdnego odcinka 150 - 200 m na drodze

L3cin - Jakubów.

17. Radny Teofil Sgk poinformowal, 2e poprzedni sohys przez 16 lat skladal wnioski

w sprawie oiwietlenia w miejscowoéci Chwaicie. Obecny sohys juz drugq kadencjg

wnioskuje o to samo. Dzieci w okresie jesienno- zimowym chodz4 po ciemku na

przystanek ChwaScie Folwark. Zainstalowanie 4 - 5 lamp rozwiEza\oby problem.

18.Radna Janina Szreniawa poinformowala,2e s4 dyskusje na terenie gminy na temat

przydzialu mieszkaú w nowym bloku komunalnym. Radna wnioskuje, aby do

zaopiniowania przydzialu mieszkaír powolaó spoleczn4 komisjg bez radnych

i pracowników Urzpdu Miejskiego.

19. Radna Janina Szreniawa pyta, czy budowa w Parku 700-Lecia jest zgodna z uchwalq
Rady, czy mato byó duzy pawilon handlowy?

20. Radna Janina Szreniawa powiedziala, 2e duilo mówi sip o dziectach z ubogich rodzin,
natomiast nic sig nie mówi o ludziach starszych w gminie i powiecie. Radna

wnioskuje, aby utworzyó dom jesiennej staroSci.



21. Radna Janina Szreniawa p¡4 jak sig przedstawia sytuacia z chodnikiem na ul. dr

Kwarty, poniewaz jest w dalszym ci4gu zagrodzony. Radna nie chcialaby slyszeÓ, ze to

nie nalezy do nas tylko do powiatu. Trzeba to jakoé uzgodnió, bo my jestesmy

gospodarzami tego miasta i powinno to byó dawno rozstrzygnigte.

Z2.Radna Janina Szreniawa odczytala pismo od mieszkaiców bloków przy ul.

Glowackiego 22 i 22 a w sprawie doprowadzenia wody do mieszkaú. Radna

przypomina,2e na te bloki pieni4dze w budzecie byly rezerwowane. Tam mieszkaj4

ludzie, a Rada ma dbaó o swoich mieszkaúców.

Ad .6 .
Radny Adam Wójcik poprosil o wyjainienie punktów 39.41i 63 sprawozdania.
Burmistrz Marek Wolski wyjaénit:

komisja, ma byó przedstawiony kosztorys wraz z zakresem koniecznych robót.

Wyrazenie zgody bylo pod warunkiem, 2e przedstawiony kosztorys bgdzie

zaakceptowany przezBurmistrz Miasta. Kosztorysu Burmistrz jeszcze nie otrzymal.
'F 

Pkt 63: zarzqdzenie dotyczy 50 Yo zysku pozostaj4cego w ZWiK. Burmistrz Miasta ma

wskazaó, na jakie cele ma byc przeznaczony pozostaj4cy w zakladzie zysk. Drugie

50 % jest przekazane do Urzgdu Miejskiego.
F Pkt 41. jest to dzialka, której nie mozna zabudowaó, polozona przy kolejce, w miejscu,

gdzie jest stacja trafo. Nie jest to dzialkabudowlana. Jest to poszerzenie dzialki obok.

Naczelnik Wydzialu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami Wojciech Abramowicz dodat,2e

nieruchomoÉó ta zostala sprzedana na warunkach okreslonych w uchwale Rady Miejskiej

z 1998 roku. Nieruchomoéó ta nie mogla byó zagospodarowana samodzielnie, poniewaz
jest polozona zbyt blisko torów kolejowych w zwiq¡ku z czym lokalizacja jakichkolwiek

obiektów budowlanych bylaby niezgodna z przepisami szczególnymi. Jest to

nieruchomoéó o powierzchni okolo 400 m'.

A d . 7 .
Nie zgloszono uwag do sprawozdania z wykonania uchwal Rady podjptych

na poprzednich sesj ach.

A d . 8 .
Kierownik Gminnego Zespolu Obstugi Szkól i Przedszkoli Jan Robak powiedzial, ze

przygotowanie placówek o$wiatowych do rozpoczpcia nowego roku szkolnego trwalo od

koúca kwietnia, kiedy byty opracow).lvane projekty organizacyjne. Projekty zostaly

zaopiniowane przez kuratorium oSwiaty a nastgpnie zatwierdzone przez Burmistrza Miasta

Jqdrzejowa Wi4zalo sig to z wypowiedzeniem warunków pracy w przypadku zmniejszenia

ilosci godzin lub oddzialów w danych placówkach. Na koniec sierpnia i w pierwszych dniach

wrzeénia dokonano analizy projektów organizacyjnych i dyrektorzy sporzqdzili aneksy,
poniewaz ulegly zmianie iloéci dzieci w niektórych placówkach. 30 VIII czlonkowie Komisji

OÉwiaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Spolecznej dokonali objazdu czpÉci placówek

o$wiatowych na terenie miasta i gminy. Szczegolowe materiaty byly przekazane czlonkom
Komisji. Na 30 IX bedq dokonane spisy S-01 i S-02, które maj4 wplyw na ostatecznq

wysokoSó subwencji oÉwiatowej. W zwi4zku z likwidacja filii w Brusie (szkola jest

prowadzona przez Stowarzyszenie Rozwoju Wsi Brus, Gozna, Wygoda) dokonano zmian

w zatrudnieniu nauczycieli; szkola w Rakowie musiala przejqó czgsó nauczycieli nie

przejmuj4c uczniów.
Prace remontowe z wykorzystaniem érodków budzetowych wykonano w Mnichowie

iwZagqu. Dzigki przeznaczeniu érodków z gazyfrkacji na remonty pokryó dachowych
zostaly one naprawione i pokry'te blach4 termozgrzewaln4. Szczególowe sprawozdanie
w sprawie wykonanych prac remontowychbez wzglgdu na 2róüo pochodzenia érodków bylo



przedstawione czlonkom Komisji Oswiaty. Budzet oéwiaty realizowany jest na biez4co,

natomiast zmiany w poszczególnych rozdzialach dokonylvane sQ w ramach uprawniei

Burmistrza. Niepokoj4cy jest dalszy spadek lqcznej iloici uczniów w placówkach

prowadzonych przez naszq gming. Na razie nie wiadomo, jaki rodzaj algorytmu zastosuje

Ministerstwo Edukacji Narodowej; w kazdym roku jest on zmieniany. Budzet oÉwiaty na rok

przyszly jest opracowywany; w projekcie b9d4 uwzglgdnione wnioski dyrektorów szkol,

radnych i miészkaáców. Za funkcjonowanie placówek bezpoérednio odpowiedzialni

s4 dyrektorzy szkói, natomiast nadzór pedagogiczny nale|y do Kuratorium Oéwiaty

w Kielcach.
Uwag nie zgloszono.

Obrady kontynuowano przy obecnoSci na Sali obrad 19 radnych.

A d . 9 .
Dyrektor Zarzqdu Dróg Powiatowych Marek Grad powiedzial, Le ZDP ma

w zarz4dzie 648 km dróg powiatowych na terenie 9 gmin; pod wzglpdem wielkoSci jest drugi

w Województwie Swigtokrzyskim, a piqty w kraju. Gmina Jpdrzejów dofinansowala

odbudowg dróg powiatowych kwotq 275 OOO z+., na takq kwotg zostalo podpisane

porozumienie. Dotychczas wykonano :
- Kawgczyn - Lysakow 270 mb asfaltu,
- Chwaicie - Folwark
- Mnichów
- Jasionna
- Potok
- Zagaje
- Chorzewa
Zostalo do zrobienia:
- chodnik na ul. Przypkowskiego,
- 422 mb w lesie od Skroniowa w kierunku Warzyna,

- w pierwszym przetargu bylo 165 m; w drugim 180 m,
- 154 m, bgdzie ieszcze 156 m,
-  156  m,
-  360 m,
- 250 m,

3 6 2 m i 1 5 0 m ,

- Chwaécie - Folwark
- Mnichów
- Skroniów

2403 2005

-  180  m,
-  156 m.
-  1820 m.

8 398,4 m,
I7 676 m.

Na te cele 275 000 zl pochodzi z budzetu Gminy, koszt calkowity: 1 073 000 zl.

W czasie trwania poprzednich kadencji wykonano:
1999 - 2002 -

Za7 lat wykonano 20,1 km nowych nawierzchni asfaltowych.

Radna Janina Szreniawa zwrócila uwage, 2e zrobiona jest droga na Folwarku, a nie
jest zrobiony kawalek chodnika przy Szkole Nr 2.

Dyrektor Grad wyjaÉn11,2e na konwencie wójtów i burmistrzów ustalono, iz na dany

rok wspólnie bpd4 finansowane inwestycje na terenie danej gminy. Jezeli gmina ptzeznaczyla
jak4é kwotQ na chodnik, zostalo to wykonane w ramach tej kwoty. Dyrektor uwula, 2e

inwestycje trzeba prowadzió zarówno w mieScie, jak i na wsi. Zostal 150 metrowy odcinek

najgorszego chodnika od Szkoly Nr 2 do ul. Strazackiej; bgdzie to ujgte w przyszlorocznym

budzecie.
Radny Józef Kgdra apeluje, aby w przyszlorocznym budzecie uj4ó drogg powiatow4

Wolica * Mokrsko. Droga jest bardzo ruchliwa i bardzo zniszczona. Jest to inwestycja

rozpoczqta. wykonano 600 m.
Radna El2bieta Wiéniewska zapytala, jak wygl4da sprawa wlasnoSci ul.

Przypkowskiego. Jest to droga powiatowa. KiedyS byly rozmowy na temat polozenia



nawierzchni na tej ulicy, jednak nie doszlo do realizacji. Nawierzchnia na tej ulicy jest

w bardzo zlym stanie. Radna pyia. czy dyrektor zamierza cokolwiek zrobié w tej sprawie.

Dyrektor Grad odpowiedzial, 2e nie z winy Zarzqdu Gmina zalo2yla ksipgi wieczyste

na trzy ulice: Pilsudskiego, Reymonta i Przypkowskiego. Na dzien dzisiejszy wlaécicielem

tych uiic jest Gmina. Prowadzimy rozmowy, aby sip podzielió. Ulice Reymonta i Pilsudskiego

maj4 takie parametry jak jedna ulica Przypkowskiego. Jest propozycja, 2e albo Gmina

prrejmie ul. Przypkowskiego, a ZDP ul. Reymonta i Pilsudskiego, albo odwrotnie. Jezeli

ttrodri o nawierzchnig ul. Przypkowskiego: ZDP jest na etapie zlecenia opracowania

dokumentacji na wybudowanie tzw. ,,malego ronda" na skrzyzowaniu ulic Przypkowskiego,

Batalionów Chlopskich i Chrobrego, co spowolnitoby ruch i ograniczyloby wyécigi, jakie

wieczorami odbywaj4 siq na ul. Przypkowskiego. Zaczynajqc od tego ronda w przyszlym

roku bylaby kladziona masa na calym odcinku - jezeli ul. Przypkowskiego zostanie ulic4

powlatow4.
Radny Pawel Smor4g zapyLa|

inwestvcii w Skroniowie.
z czego wyniklo przesunipcie terminu zakoiczenia

Dyrektor Grad odpowiedzia\,2e przesunigcie terminu o 2

to samo przedsipbiorstwo robi inne ulice na terenie Jgdrzejowa
terminu, poniewaz nie zd4zyliby zakoiczyó prac.

Soltys wsi Jasionna Wanda Marcinkowska zapy'tala, czy bedzie zrobiony remontdrogi

przez lasionng; wnioski w tej sprawie byly skladane.
Dyrektor Grad odpowiedzial,aejezeli Gmina nadal bgdzie doftnansowywaó, wspólnie

zostanie ustalone, które odcinki bedq remontowane. Byó moZe bpdzie to odcinek w Jasionie.

Wigcej uwag nie zgioszono.

Ad. 10.
Naczelnik Wydziatu Inwestycji i Integracji z Uniq Europejsk4 Krzysztof Wójcik,

w uzupelnieniu infbrmacji znajduj4cej siq w materialach na sesjq powiedzial. ze w dniu

wctoiajszym otrzymal od Wojewody aneks, w zwi4zku ze zmiana, Burmistrza, zostal

podpisany i odeslany. Dotyczy 815 000 pozyskanych ze Érodków ZPORR. Wyslane zosfaly^dokumenty 
do uzyskania pienigdzy na budowg boisk. Jesteémy w trakcie wprowadzania

wniosku do Funduszu Spójnoéci. Do pozyskania jest okolo 70 ml do realizacji w ci4gu 3 lat;

byla o tym mowa na poszczególnych komisjach.
Uwag nie zgloszono.

Ad.  11.
Skarbnik Gminy Bo2ena Cieluch odczytala uchwalg nr 28 z 2005 r. IV skladu

orzekaj4cego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach w sprawie opinii o informacji

o wykonaniu budzetu miasta i gminy za I polrocze 2005 lw zalqczeniu do protokotu/.

Uwag nie zgloszono.

Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik o godzinie I lr5 oglosila 15 minut

przerwy.

Ad.  t2
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powziEia uchwalp Nr XXXIX I 342 I 05 w sprawie zmian

w budzecie miasta i gminy na 2005 rok, nastppujqcq iloéciq glosów:

tygodnie wyniklo z faktu, 2e
i zwrócilo sig o przesunigcie

Za
Przeciw
Wstrzymalo sip

1 8
0
0

/IJchwala nr XXXI)1342105 w zaL4czeniu do protokolu/.



Ad. 13.
Uwag nie zgloszono.

niaa Vfie¡ska w Jgdrzejowie powziqla uchwalg Nr XXXIX I 343 / 05 w sprawie

zacirynigcia kred¡u na sfinansowanie wydatków nieznajduj4cych pokrycia w planowanych

dochodach gminy, nastgpujQcq iloéci4 glosów:
- 1 9

Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0

/Uchwala nr XXXDl343l05 w zalqczeniu do protokotu/.

Ad. 14.
Radny Stefan Fiutek podtrzymal swoj4 rezygnacjg.
Rada Miejska w Jpdrzejowie powzipla uchwalp Nr XXXIX I 344 / 05 w sprawie

przyjpcia rezygnacji z czlonkostwa w Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Jqdrzejowie,

nastgpuj4cq iloÉci4 glosów:
z a - 1 8
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - I

lfJchwala nr XXXI)1344105 w zalqczeniu do protokofu/.

Ad. ls.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalp Nr XXXIX I 345 / 05 w sprawie

wyboru czlonka Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Jpdrzejowie, nastppuj4c4 iloéci4

glosów:
Z a - 1 9
Przeciw - 0
Wstrzymalo sip - 0

AJchwala nr XXXDl345l05 w zatqczeniu do protokotu/'

Ad. 16.
Przewodnicz4cy Komisji Rewizyjnej Stanislaw Baraúski wnioskuje, aby okreSlió

zakres kontroli. S4 rózne donosy, ale w jaki sposób Komisja ma to wychwyció? ChoÓby

Komisja tam caly dziefi spgdzila - nic to nie da, bo ktoi zadzt¡oni i nie przyjad4 ci, którzy nie

powinni.
Radna Janina Szreniawa uwa'Za, 2e od tego sepracownicy Urzpdu. ,,Co wy chcecie,

zebym ja na talerzyku podala, co macie kontrolowaó? Jeszcze mi sig pytacie, który rok- Ja

tylko jédno wiem:, ze sQ donosy i my wszyscy wiemy o tym, ze sQ donosy, ale nie

wymagajcie ode mnie 2ebymja wam.... To znaczry, ze Komisja sig nie nadaje do pracy".- 
Radny Adam Wójcik uwaaa, 2e obowiq,zkiem Rady jest ustalió przedmiot i zakres

kontroli. Skoro sq jakieé donosy, nawet anonimy, to ktoé powinien je przedstawió i na

podstawie tych donosów Rada ustali przedmiot.
Radna Janina Szreniawa powiedziala, ze wysypisko jest za szybko zasypywane. ,,Pan

wie ile kosztowalo wysypisko i ile teraz jest w budZecie na nastQpne wysypisko? Co wy

Lqdacie ode mnie? Zebymja powiedziala, co ludzie do mnie donosz4? Nie róbcie 2artów-'"

Radny Adam Wójcik uwa'Za, 2e bez ujawniania nazwisk mozna sprecyzowaó na

podstawie posiadanych donosów, o co w tych donosach chodzi. Nas nie interesuje, kto

napisal; nas interesuje przedmiot, który byl poruszany w tych donosach. Mog4 byó ustne,
jezeli Pani Radna takie przyjqla. Proszg je okreSlió.

Przewodnicz4cy Komisji Rewizyjnej Stanislaw Baraúski zwracajqc sig do radnej

Janiny Szreniawa powiedzial, 2e zaprosi j4 na te Komisje i sama zobaczy, ze pojad4,

popatrz4, sprawdzq czy kwit jest wypisany. Co wigcej mo2na zrobió? Wiadomym jest, ze

Za



z kierunku Malogoszczy je2dZqsamochody z kontenerem, którego na naszym terente nle ma.

ale jak go mozna ,,zlapaé"? Trzeba isó na wysypisko i siedzieó caly dzien. Jak sig dowiedzfu

ze siedzimy, to nie przyiadqw tym dniu.
przewodnic"4.u nudy Miejskiej Ewa Ptasznik uwaia, 2e trzeba sprecyzowaó

przedmiot kontroli. Od niedawna jest zainstalowana waga na wysypisku. Na pewno by nas

interesowalo, jak wygl4daj4 dochody wysypiska w porównaniu z okresem, kiedy tej wagi nie

bylo. Nalezaloby równiez zobaczyó,jak wyglada technologia skladowania i czy przywoáony

material jest zgodny z parametr ami orazjak wyglqda iloSÓ Smieci przywo2onych spoza terenu

naszej gminy.
Radna El2bieta Wiéniewskavwaaa, ze Komisja Rewizyjna moze powolaó eksperta,

jeéli bgdzie taka wola Rady.
Radna Janina Szreniawa. ,,wszyscy wiemy, 2e wam chodzi o ,,EKOM".
Radny Adam Wójcik uwüa, ze uchwala w tym zakresie nie jest przygotowana tak, jak

powinna. Radny apeluje do Pani Radnej, aby przygotowaó zakres przedmiotowy w dwóch -

irzech punktacñ i powróció do tematu w okresie póániejszym. Dzié ta uchwala nie jest do

przyjgcia, chyba, 2e w czasie przerwy ustalimy, co wpisaó do tej uchwaly.

Przewodnicz4ca Rady Miejskiej o godzinie l2t0 oglosila l0 minut przerwy na

doprecyzowani e przedmi otu kontro li z udzialem wni o skod awcy.

przewodnicz4cy Komisji Rewizyjnej Stanislaw Baraiski zglosil poprawkp do projektu

uchwaly:
W $ 1 dopisaó:
..3. Przedmiotem kontroli bgd4.

a) Porównanie dochodów I polrocza roku 2005 zIpüroczem roku 2404.

b) Ustalenie podmiotów przywoz4cych Smieci, zwlaszcza spoza gminy."

Rada Miejska w Jpdrzejowie przyjgla poprawkg zgloszonqprzez Przewodniczqcego

Komi sj i Rewizyj nej nastppuj 4c4 ilo éci4 gio sów :

Rada Miejska w Jgdrzejowie
zlecenia Komisji Rewizyjnej RadY
nastgpuj 4c4 iloSciq giosów :

Za
Przeciw
Wstrzymalo sig

Za
Przeciw
Wstrzymaio sig

1 8
0
0

powzigla uchwalg Nr XXXIX I 346 / 05 w sprawie

Miejskiej w Jgdrzejowie przeprowadzenia kontroli,

1 8
0
0

/uchwala nr XXXI)1346105 w zalqczeniu do protokotu/.

Ad. 17.
Burmistrz Marek Wolski zglosil dwie autopoprawki do projektu uchwaly: jedn4

w podstawie prawnej i jedn4 w $ 2
W imieniu Burmistrza poprawki zglosila radca prawny Danuta Kiwiorska:

> w podstawie prawnej po lit ,,h" wprowadzenie zapisu: ,,art.39 ust 4",
> w $ 2 umieició zdanie'. ,,Upowaznia sig Kierownika Osrodka Pomocy Spolecznej

w Jgdrzejowie do zalatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej w tym

wydawania decyzji administracyjnych dotycz4cych przyznawania i wyplaty dodatków

mieszkaniowych oraz zaliczek alimentacyjnych". Dotychczasowy S 2 otrzymuje nr 3,

kolejnoéó nastgpnych odpowiednio sig przesunie.



Pani Danuta Kiwiorska poinformowala, ze wplyngly do Burmistrza zastrzelenia. co do

prawidlowosci tej uchwaly zgloszone przez prezesa zarzqdu PSL. Te zastrze2enia wyrazlli

iówniez niektórzy radni. Dotyczyly tego, czy zadanie mo2e byó powierzane OSrodkowi

Pomocy Spolecznej. Pani Kiwiorska zapoznala sig z pismem prezesa zarzqdu PSL jak

równieZ z wyrokiem oérodka zamiejscowego NSA w Lublinie; pismo jest wnikliwe i siQ

podobalo. Pani Kiwiorska nie zgadza sip ze zl.olonymi zaslrzeíen\ami. Dodatki mieszkaniowe

zostaty wprowadzone w 1995 roku w interesie najubozszych mieszkañców. Wówczas

dominowai pogl4d, Le nie mog4 byó one prowadzone przez oSrodki spoleczne. W ci4gu tych

10 lat stan prawny zmienil sig; inna ustawa reguluje przyznawanie dodatków jak równie2"

jesli chodzi o oSrodki pomocy spolecznej, zostala ta sprawa uregulowana w ustawie z 20Q4

roku, kóra weszla w zycie I maja. Zastrzehenia zgloszone w piémie jak równiez wyrok

dotycz4 stanu prawnego, gdy obowiqzywala ustawa z 1990 roku o o3rodkach pomocy

spolecznej. pani fiwlérski uwaza, 2e mohna takie zadanie umieéció w statucie oSrodka

pomocy spolecznej na podstawie ustawy ustrojowej, która dopuszcza powierzenie

wykonywania zadah z zakresu administracji publicznej jednostkom organizacyjnym gminy.
pá to sip tworzy jednostki organizacyjne, zeby usprawnió wykonywanie tychze zadah. Byloby

to dziwne, gdyby Rada nie mogla powierzyó niektórych zadah swojej jednostce

organizacyjnej. Wyrok, który przekazano Burmistrzowi nie ma mocy zasady prawnej;

rolstrzygá-tyllo jedn4 sprawQ. Na dzieú dzisiejszy w Polsce 3A gmin powierzylo te zadania

oérodkom pomocy spolecznej. W Województüe Swigtokrzyskim na pe\¡/no te zadania

wykonujq oérodki w Sandomierzu, Piúczowie, Busku Zdroju, Skarzysku, Kielcach,

Województwo DolnoSl4skie - cale. Nigdzie organy nadzoru nie uchylaly takich uchwal.

Mimo, 2e zastrze2enia sq wyartykulowane, to Pani Kiwiorska nie rozumie celu, poniewaz nie

widaó jakiegokolwiek zagiozenia interesów mieszkaiców gminy. Zadanie bqdzie nadal

wykonywaná - szybciej i wnikliwiej, poniewaz w oérodku pomocy spolecznej skupia sip

.uioÉ¿ zagadnieh zwiqzanych z przyznawaniem pomocy i wiedza z tego zakresu. Pani

Kiwiorska uwa2a. ze Rada moze tak4 uchwalq podjqó
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Smor4g powiedzial, 2e radni zajpli siQ tym tematem

i nie neguj au 2e idzie to w kierunku Osrodka Pomocy Spolecznej. Chodzi o zgodnoSé

, pru*... 
- 

Sprawa ta byla analizowana na Komisji Porz4dku, czego wynikiem jest

w-prowadzenie autopoprawki.
Radna El2bieta Wiéniewska powiedziaia, 2e nie wie, jakie pismo dostal Pan

Burmistrz. Niektórzy radni sq w posiadaniu pisma, mówi4cego o niezgodnoSci z prawem

projektu uchwaly. Wyrok, o którym mówila Pani Radca mówi, 2e ustawodawca nie

przewidzial wyplaty dodatków mieszkaniowych, jako zadania nalez4cego do zakresu zadait

oSrodka pomocy spolecznej. Czasopismo .,Pracownik Socjalny" z dnia26 wtzeinia 2005 roku

porusza io zagadnienie. Pani WiSniewska odczytala fragment artykulu mówiQcego, ze brak
jest jakiejkotwiet podstawy prawnej do wydawania decyzji w sprawach indywidualnych-oprry"ni*anie 

dodatków mieszkaniowych przez oSrodki pomocy spolecznej. (...) Burmistrz

mozó upowaznió do ich wydawania w jego imieniu zastppców burmistrza i pracowników

urzgdu. Skoro kierownik oÉrodka pomocy spolecznej nie jest pracownikiem urzpdu gminy,

nie mo2e byó upowazniony do podejmowania decyzji administracyjnych w imieniu

burmistrza pod rygorem ich niewaznoSci. Rozstrzygnigcie nadzorcze z listopada 2004 roku

stwierdza, ze radagminy nie moze przerzució na rzecz oSrodka pomocy spolecznej uprawnieú

pr zy znany ch pr zez ustawp o dodatkach mi e szkaniowych.
nadny Adam Wójcik przyznal, ze praktyka poszla w kierunku, o którym mówila Pani

Mecenas, ale w éwietle obowi4zuj4cej wykladni wszystkie wydane decyzie w tym zakresie

mog4 skutkowaó niewaznoÉci4 z mocy prawa. W zwi4zku ztymjest to éwiadome ryzyko. Na

razle nic takiego nie wyst4pilo, ale w przyszloÉci mo2e wyst4pió i bpdzie to dotyczyó decyzii

wydanych na podstawie tej uchwaly.
Radca prawny Danuta Kiwiorska poprosila o zwrócenie uwagi, ze uchwal dotyczy nie

tylko dodatków mieszkaniowych, równieZ zaliczek alimentacyjnych. Nie uchwalenie tej



uchwaly spowoduje, Ze zaliczek nie bgdzie mial kto przyznawaó. Organ nadzoru bada

uchwaly pod wzgledem prawnym; jeSli bgdzie mial w4tpliwoÉci po prostu uchyli. Uchwala

nie *cúobri w zycie z dniem podjgcia, tylko 14 dni od daty ogloszenia. Na razie nic siQ nie

dzieje.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalp Nr XXXIX I 347 / 05 w sprawie

wprowadzenia zmian w statucie Oórodka Pomocy Spolecznej Miasta i Gminy w Jqdrzejowie,

nastgpujqc4 ilo éci4 giosów :
Z a - 8
Przeciw - 3
Wstrzymalo sig - 7

AJchwala nr XXXDl347l05 w zalqczeniu do protokotul.

Ad. 18.
Radna Elzbieta Wi$niewska proponuje poprawkA w $ l. skoro w uzasadnieniu jest

mowa o nieodplatnym nabyciu, to $ 1 powinien brzmieó. ,,$ 1. Wyrazié zgodp na nieodplatne

nabycie prt"i Gminp Jgárzejów od osoby fizycznej nieruchomoéci polozonej we wsi

Wpgleniec . oznaczotej jako dzialka nr 17311o powierzchni 0.0542 ha." Do tej pory byla taka

praktyka i nadal powinna byó.
Radca prawny Danuta Kiwiorska uwa2a. ze nabycie to jest nabycie; nie mo2na

warunkowaó, ze nieodplatnie. To jest tylko wyra:Zenie zgody na nabycie.
Radny Adam Wójcik zapylal, czy w poprzednio podejmowanych podobnych

uchwalach niepotrzebnie bylo to zapisane. Tez Pani mecenas to opiniowala. Widaó jakaé

sprzecznoSó.
Pani Danuta Kiwiorska powiedziala, 2ejej zdaniem jest dobrze.

Radna Elzbieta Wiéniewska podtrzymuje swój wniosek.
Radny Krzysztof Swietlik zwrócl\ uwagQ, 2e w nastqpnej uchwale jest zaprs. 2e

doty czy nieodplatnego nabycia.

Rada Miejska w Jpdrzejowie przyjpla poprawkp zgloszon4 przez radn4 Elzbietq

Wiiniewsk4: ,,S 1. Wyrazió zgodp na nieodplatne nabycie przez Gminp Jpdrzejów od osoby

fizycznej nieruchomoSci polozonej we wsi Wggleniec, oznaczonej jako dzialka nr 77317

o powierzchni 0.0542 ha."

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalq Nr XXXIX I 348 / 05 w sprawie

wyrazenia zgody na nabycie nieruchomoéci na rzecz Gminy Jgdrzejów, nastgpujqc4 iloSciq

glosów:
Za
Przeciw
Wstrzymalo sig

N chw ala nr XXXI)í3 48/0 5

Ad. 19.

1 6
0
0

w zalqczeniu do protokolu/

Przewodniczqca Rady Miejskiej w Jgdrzejowie udzielila glosu wspolwlaScicielowi

nieruchomoéci bedacej przedmiotem uchwaly.
pan Popczyk poinformowal, 2e z wniosku wynika, \2 darczyica, który rosci sobie

prawo do % wpro wadza Radg Miejskq w blqd. Nie ma prawa do '/o i nie ujawnia, ze czq3Ó tej

posesji ma jeizcze trzeciego wspóhvlaéciciela. Wnioskodawca chce obdarowaó czymé, do'czego 
nie ma prawa. Pan Popczyk zacytowal urywek wniosku, maj4cy, wedlug niego, poddaó

w w4tpliwoéí zdolnoSó do czynnoSci prawnych potencjonalnego darczyhcy i powiedzial, ze

jezeli uchwala zostanie podjqta skorzysta z przysfuguj4cych mu írodków prawnych.

i 0



przewodni czqcaRady Miejskiej zwrócila uwagg, 2ePan Popczyk nie moze podwazaó

zasadnoéci przekazaniq poni.** wnioskodawca nie jest ubezwlasnowolniony. Jest osob4

dorosl4 decydujqca o swoim maj4tku.
Radny Wojciech Bilewicz powiedzial, ze

darczyhca nie bgdzie mial ochoty przekazaÓ, to

decyzja.
nie jest wladny przekazYwaÓ, toRadny Józef Kgdra uwaza, ze jeíeli darczyica

notariusz odrzuci. Rada wyraza tylko wolg przyjpcia.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalp Nr XXXIX I 349 / 05 w sprawie

wyrazenia zgody na nieodplatne nabycie udzialu we wlasnoÉci nieruchomoSci na Ízecz Gminy

Jgdrzejów, nastgpujqc4 iloéci4 glosów:
- t 4

Przeciw - I
Wstrzymalo sip - 2

fuchwala nr XXXI)1349105 w zaL4czeniu do protokotu/.

przewodni czqcaRady Miejskiej o godzinie 1305 oglosila 20 minut przerw

Ad .20 .
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jpdrzejowie powzipla uchwalg Nr XXXIX i 350 / 05 w sprawie

wyrazenia zgody na nieodplatnl nabyiie prawa wieczystego uzytkowania nieruchomoSci na

rzecz Gminy Jgdrzejów, nastqpuj4cq iloécia glosów:
-  l 8

Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 1

/Uchwala nr XXXIX350/05 w zalqczeniu do protokotu/.

Radny Ryszard Dzwonek zapytal, czy z tego tytulu Gmina Jgdrzejów bqdzie plació

jakies podatki na rzecz Gminy Pinczów, aieieli tak, to w jakiej wysokoéci.

Naczelnik Wojciech Abramowicz wyjaSnil, ze liniq kolejow4 trzeba bEdzie utrzymaó-

bedzie to robió spólka ,,Exspres - Pondzie". Obci4zenia podatkowe mogq byó naliczone przez

wiadze samorzqdo*", ptrát których teren linia kolejowa przebiega. Nieruchomosci mogq

przynosió nie tylko straty, ale równiez dochód'

A d . 2 1 .
Burmistrz Marek Wolski zglosil autopoprawkg polegaj4cq na dopisaniu w $ 4 pkt 2

slów: ,,oÍaz uregulowanie wszelkich naleznoSci wynikaj4cych z umowy najmu lokalu

mieszkalnego".
Radny Ryszard Dzwonek powiedzial, ze ma w4tpliwoéci, co do bonifikaty

w wysokoÉci gg %. Radny Dzwonek zaproponowal, aby bonifikata wniosla 80 %

z mózliwoéci4rozlo1enia na nie oprocentowane raty. Nale2y byÓ w porz4dku w stosunku do

mieszkaiców, którzy juz mieszkania wykupili.
Radny Jozei kgdra powiedzial, 2e cieszy sig, iz taka uchwala ma byó podjpta'

Mieszkania wykupili ludzie zamozniejsi, natomiast ludzie biedniejsi nie wykupili. OdnoÉnie

obci4zenia gminy: ka2dy, kto sig porywa na wykup mieszkania zdaje sobie sprawQ, ze musi

pokrywaó kászty utrzymania i remontów. Radny Kgdra pyta, czy mieszkania w nowym bloku

bgdzie mo2na wykupió.
Radny Krzysztof Swietlik zapytal, ilu jest zadluzonych lokatorÓw.

uchwala niczego nie rozvvi4zuje; jezeli

nie przekaze. To do darczyúcy naleZy

Za

Za

1 1



Radny Adam Wójcik powiedzial,2e,,ci bogatsi" wykupili 479 mieszkan, z których

167 jest zadlu1onycn. Pozostalo 705 mieszkaú, z czego zadluilonych jest polowa. Czy za I oA

to ¡est sprzedal? To jest darowizna. Czy ei obdarowani dadzqsobie radq za 3 - 4lata, kiedy

*.;d"i.^podatek katástralny? Nie dadzqrady. Przyjda po dodatki mieszkaniowe, po pomoc

5pot"."na itd. Aby utrzymaó wlasnoÉó trzeba mieó na to Érodki. Jezeli kogoé nie staó na 25 Yo

wartoÉci mieszkania, tó 3akim cudem utrzyma to mieszkanie? Uczmy spolecznoiÓ rynkowej

gospodarki. Rynek decyduje o tym, kogo staó na mieszkanie, a kto musi iSó po pomoc'

Radna Elzbieta Wiéniewska zapytala, co zludámi, którzy juz wykupili mieszkania za

25 yo wartoéci. Ludzie pobrali na ten iet t reayty, które do tej pory splacaj4. Ci ludzie czujq

sig oszukani i widz4 w tym poczucie niesprawiedliwoéci.
Radny Wo¡ciectr Biiewicz powiedzial, ze rynek jest taki, jaki jest: dzié mieszkanie

kosztuje 20 000 a jutro mo2e kosáowaó 100 000. Jezeli kogoS nie staÓ, niech nie kupuje.

Je2eli stanie siq wtaScicielem tego mieszkania, to mu zabierzemy za dlugi - jak nie bpdzie

placit. Jezeli ktoS sip zdecyduje na jakiS krok, to musi znaó konsekwencje tego kroku.
' 

Radny Ryszard Dzwonek uwaia, 2e te 5 Vo du2o nie zmieni, ale ze strony Rady jest to

jakies wyjscie, bo obniza o 5 aA. Radny oswiadczyl, 2e zna przypadki, kiedy ktos wykorzystal

sytuacjg w sposób inny.
Burmistrz Maiek Wolski powiedzial, 2e gmina doklada do mieszkañ komunalnych.

Ci z tego, ze gmina ma je na wlasnoSÓ, jezeli ludzie zg\asz{1qsig o wymianq -okien, drzwi" bo

im siQ io naleZy. To 
" 

ias.ych podatków do tego dokladamy. Taki krok, to krok w kierunku

gospodarki rynkowej. OdpiatnóSó w wysokosci 25 % to pomysl poprzedniego Burmistrza;

i.opory.ia Éurmistiza Wolskiego, to ódplatnoSó w wysokoéci 1 7o. Burmistrz zaapelowal

o podjqcie tej uchwalv
przewodnicz4ca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik powiedziaLa, 2e mieszkania wykupione

s4 zadbane. Jest oburzenie mieszkaúców, 2e z podatków nie maj4 niczego' a pieni4dze idqna

Zill,l. Na pewno nie odejdziemy od remontów bloków komunalnych i Gmina bpdzie musiala

purty.ypo*aó w kosztaóh, ale na pewno nie w obecnym wymiarze. Poza tym w swoj4

wlasnoéó sie dba.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Smor4g powiedzial, ze jest dylemat: wysokoSó

poprzedniej tonifikaty i obécnej. idri.*y w kierunku uwlaszczenia. Trzebawzi4c pod uwagp

iu[t, e. wiéle z miesztai wykupionych tó mieszkania zadluzone. Czy po podjpciu tej uchwaly

to sig nie poglpbi? To pójdáe w tym kierunku. 354 mieszkania komunalne bpd4ce wlasnoéci4

Gminy to'mieirkania'zidluzone. Sugestia Burmistrza, aby iÉc w kierunku_uwlaszczenia jest

slusrna, ale musimy sig zastanowió, aby sobie nie narobió klopotu. Jezeli ludzie nie bEdq

w stanie utrzymaó mieszkaír, wróc4 po mieszkania socjalne'
Radny Ryszard Dzwonek powiedzial, 2e uwlaszczeniem nie uzdrowi sig ZBM.

Oddamy mieszkania za 7 oA, ale problem zostanie.
przewodniozqca Rady Ewa Ptasznik powiedziala, 2e n\e ucieknie sig od problemów

spolecznych w Gminie. Fakt, Le ludzie nie plac4 za mieszkania na pewno jest zwi4zane

r probleÁem bezrobocia. Nalezy sig zastanowió nad dzialaniem w kierunku pozyskiwania

nówych miejsc pracy. Pomoc najubozszym ze strony Gminy jest spolecznie uzasadniona. Nikt

nie liczy na to, Ze pízy takim uwlaszczeniu wszyscy sip wzbogac4. Ci, którzy maj4 problemy

finansowe, bgdq je mieli i bgdqwyci4gali rgkg o pomoc, a Gmina bqdzie musiala tej pomocy

udzielió. Chodzi o wspoluczestniczenie w kosztach utrzymania mieszkania.

Radna Janina Szreniawa powiedziala, 2e przy dotychczasowej wysokoéci bonifikaty

mieszkania wykupili ludzie, ktorzy mieli pieni4dze. Bonifikata w wysokoSci 99 oA umozliwi

wykup pozostalym; niech ci ludzie poczuj4 sip jako gospodarze'
przewodnicz4ca Rady Ewa Ptasznik powiedziala, 2e w mieszkaniach komunalnych

mieszkajq ludzie, którzy sq z dziada, pradziada Jpdrzejowianinami i ci, którzy przybyli do

Jgdrzejowa. Dlaczego im nie podaÓ rpki, kiedy jest ku temu okazja?

Przewodnicz4ca Rady Miejskiej o godzinie 1355 oglosiia l0 minut przerwy.

T2



Radny Andrzej Hatny poinformowal, 2e na posiedzeniu Komisji Budzetu i Mienia

Komunalnego byl omawiany projekt tej uchwaly i nie bylo glosów przeciwnych. Padaly

glosy, ze jeit zasadne, aby-spireiaó za 1oA, czyli po cenie dostosowanej do mozliwoéci

ánuÁro*yth mieszkaiców. Nie mozna z góry mówió, ie ci ludzie nie bedq umieó sie

gospodarówaó. Utworzenie wspólnot mieszkaniowych niesie za sobq same korzy$ci' Nie

li¿u¿ w tym zagro1eniadla finánsów Gminy. Je2eli sprzeda2 nie rozwi4zuje problemu ZBM,

to na pewno go nie potgguje. Dajmy ludziom mozliwo$ó stanowió o sobie w sensie

majqtkáwym. Samorz4d nie rnusi ingerowaó tam, gdzie ludzie sobie doskonale dadz4 radg'

Radny vwai:a, ze jest zasadne, aby tp uchwalp dzié podjaó'

Radny Ryszard Dzwonek zapytal, co rozumie sig przez okreélenie ,,osoby Bliskiej".

Radca prawny Danuta Kiwiórska powiedziala,2ete sprawy reguluje Kodeks cywilny.

Rada Miejska w Jgdrzejowie przyst4pila do glosowania w sprawie powzipcia uchwaly

w sprawie zasad zbywania totáti mieszkalnych stanowiqcych wlasnoSó Gminy Jpdrzejów.

Za
Przeciw
Wstrzymalo sig

I 2
0

Uchwala nie zostala PodjPta.

^d .22 .
Radca prawny Danuta Kiwiorska, w imieniu Burmistrza Miasta Jgdrzejowa, zglosila

autopoprawkq: wpodstawie prawnej, zamiast ,,atl.20 ust. 2 pkt 1, Pk1.2" ' wpisaÓ: ,.art' 18

ust. I  ".

Uwag nie zgloszono.- 
Radá Miejska w Jpdrzejowie powzipla uchwalp Nr XXXIX / 351 / 05 w sprawie

wprowadzenia rÁian do Uchwaly Nr W58/03 Rady Miejskiej w Jpdrzejowie z dnia 28

kwietnia 2003 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodz4cych w sklad

mieszkaniowego zasobu Gminy Jgdrzejów, nastppujqc4 iloéci4 giosów:
- 1 9

Przeciw - 0
Wstrzymalo siP - 0

AJchwala nr XXXIX351/05 w zalqczeniu do protokotu/'

Ad .23 .
Nie zgloszono uwag do protokolu z kontroli Za?JaduRemontowo - Budowlanego przy

tJrzpdzie Miejskim.

¡ 'd.24.
przewodni czqcy Komisji Rewizyjnej Stanislaw Barañski odcz¡al wnioski

pokontrolne Komisji RewizYjnej :
1. prace remontowe na terenie miasta (np. remonty chodników) winny byó zlecane ZRB

przez tJrzqd Miejski. Dzigki temu w znacznie prostszy i tañ_szy sposób bpd4

wykonywane prace remontowe. Nie wymaga to równiez od Gminy oglaszania

pizetargów, a jedynie celowej dotacj i na realizaclg okre$lony ch zadah.

Z. Dofinansow ué ZXg celem zakupu nowego sprzgtu potrzebnego do tealizacii

biez4cych zadah (nowy ci4gnik, samochód ciqzarowy), gdyz dotychczasowy jest

wyefsploatowany. W razie lraku dotacji na zakup sprzgtu rozwatyc mozliwosó

obni2enia procentowego (3%) oplaty targowej wnoszonej do Urzqdu Miejskiego.

3. Zakladowi przydzielló teren, gdzie mo2na zlokalizowaó bazQ (ewentualnie

wykorzystaó garu| kolo Domu Kultury).
4. pódniesienie ópht zakorzystanie z placu manewrowego od Szkoty Jazdy.,U Slawka".

Za
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5. Uporz4dkowaó teren wokol kanalu sanitarnego i uzupelnió ub¡ki w asfalcie na placu

targowym.
6. Wyremontowaó i pomalowaó wiaty oraz pojemniki na émieci na placu targowym.

7. Zwróció uwagg na uchybienia tj. zaniaanie ceny biletów w niektórych przypadkach

i zabiletowaó na wózkach.
8. Pt¡y chodnikowe z odzysku przeznaczyó na utwardzenie stanowisk dla handluj4cych.
g. Póczynió starania o utworzenie gieldy towarowo-spozywczej czynnej codziennie na

wzór Kielc.

Radny Wojciech Bilewicz powiedzial, 2e protokol zawiera duzo danych, które póiniei

nie przekladájq srA na wnioski. Np. zadlu2enie zakladu w wysokoSci 18 000, nie wiadomo

" "t"go, 
ani co siq z nim dzieje; za 2A03 rok wobec firmy EKOM w wysokoéci 1 I 170 - nie

wiadómo do czego to ,,przypiqó", co sig z nim stalo; pojawia sig bardzo precyzyjne

rozliczenie przychodów z targowicy i zwiqzanych z tym rozchodów; pojawia siq pojpcie

zysku 56 000 zl, które zostaly przeznaczone na 13-tk9 i wyplatg dla pracowników calego

zakladu 21 400. Pojawiajq sip przychody z ty.tufu wykonania chodnika i remontów, których

nie ma w tym szczególowym rozliczeniu.
Przewodni"iq"y komisji Stanislaw Baraúski wyjaénil, i2 Kierownik zakladu

powiedzial, ze jest to áo splacenia, poniewa2 przyjd4 dodatkowe érodki za prace. Nie jest to

du1e zadlu1enie, wipc Komisja to pomingla. Zestawienie zawiera tylko koszty targowicy

Radny Wojciech Bilewicz wnioskuje, aby dodaó jeszczejeden wniosek. ZakupiÓ dla

pracowników mydlo i papier toaletowy, bo kupuj4 we wlasnym zakresie.

Przewodnicracy Komisji Stanislaw Baraíski o5wiadczyl.2e kierownik poinformowal

Komisjg, 2etak uzgodniono z pracownikami.
Przewodniczqca Rady Ewa Ptasznik powiedziala, ze jest to niezgodne z prawem

pracy. Jeheli kierownik tak ustalil, to popelnil bl4d.
Przewodnicz4cy Komisji Stanislaw Barañski powiedzial, 2e Komisja w ramach

kontroli ZRB postanowila skontrolowaó równiez targowicq. Komisja ustalila, ze handluj4cych

wedfug ,p.r"áuny"h biletów jest 1192. L4czna kwota bez rezerwy - 8 388 zl zostalo

wplacóne'do Urzpdu Miejskiego z tego dnia. W innych dniach dochody przedstawiajq siQ

nastppujqco: 1 1 II - 5 232 zl, 12V - 6 309 zt;6 V - 4 740 zt-
Burmistrz Marek Wolski zacytowal. zapis z protokolu: ,,Uzyskany zysk w- kwocie

56 000,76 A przeznaczony zostal ( ) na wyplatg dla pracowników calego Zakladu -

21 456,48 zl. Burmistrz zapytal na co te pieni4dze poszly.

Przewodniczqcy Komisji Stanislaw Baranski odpowiedzial, 2e érodki te zostaly

pfzeznaczone na trzynastkQ oraz na pobory dla pracowników zakladu.
przewodnicz4ca Rady zap5rtala, czy to zestawienie robila Komisja, czy oparla siQ na

wyjaSnieniu ksipgowej.
Przewodnicz4cy Komisj i

wyjaénieniu ksiggowej.
Stanislaw Baraiski odpowiedz\al, 2e Komisja oparla sig na

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel
ksiggowania w ZRB. Trzynastka powinna
zysku.

Kierownik ZRB Leslaw Jezewski
z dzial.alnoéci targowicy i zostala ptzyjqta.

Smor4g wyjaÉnil, 2e wynika to ze sposobu
byó w kosztach a nie odliczona od wskazanego

przypomnial, 2e byla skladana informacja
Zysk z targowicy powstal i nale2y sig z tego

cleszyc.
Skarbnik Gminy Bozena Cieluch wyjaÉnila, ze to nie jest zysk. ZRB administruje

targowic4 ale nie jest ona wydzielona z zakladu. Dochody z ty'tulu oplaty targowej stanowi4

przychody tego zaklad. Zysk zakladu bylby wtedy, gdyby koszty zaldadv byty niZsze niL

przychody.
Radny Adam Wójcik zapytal, czy zaldadjest ewidencjonowany ksiggowo jako caloSó.

l ¿ l



jest
Skarbnik Gminy wyja$nila, 2e na potrzebyRady Miejskiej pomocniczo prowadzona

ewidencja samej targowicy.
Radny Adam Wójcik zwrócil uwagQ, 2e zarówno l3{ka jak i ZUS oraz wypiaty s4

kosztem.
Radny Andrzej Hatny zwrócil uwagQ, le na stronie 4 napisano, iz skontrolowano

sprzedaz bilátów, których rejestr prowadzony jest prawidlowo \ przeirzyScie. W zwi4zku

i ty^ sk4d wniosek nr 7? Radny Hatny prosi równiez o wyjaÉnienie wniosku nr 7.
przewodni czqcy Komisji Rewizyjnej Stanislaw Baraúski wyjaénit, 2e osoby

handluj4ce pr"e ieitózaj4 sig z wózkami z miejsca na miejsce i nie ma mozliwoéci ich

zabiletowaó. Poza tym o zebraniu oplat handlujqcy zajmuj4 wipkszy plac, niz zaplacony'

Bloczki s4rejestrowane i jest to prowadzone przeitzyicie i dobrze.

Radna Elzbieta Wiríniewska zwróctla uwagg, i2 w protokole jest zapis, 2e zalúad

posiada statut, a nie posiada schematu organizacyjnego. We wnioskach pokontrolnych nie ma

wniosku w tej sprawie.
przewodni cz¡cy Komisji Rewizyjnej Stanislaw Baraiski potwierdzil , 2e zaklad nie ma

statutu organizacyjnego. Radny przypomnial, ze Pani WiSniewska byla przewodnicz4c4

Komisji Réwizyjnej w poprzedniej kadencji" byly prowadzone kontrole Zakladu Remontowo

Budowlanego i nieipo*odo*alo to opracowania schematu organizacyjnego. Obecna kontrola

to wychwycila.- 
Radna Elzbieta Wiéniewska wnioskuje o dopisanie do wniosków pokontrolnych Pkt

l0: Sporz4dzió schemat organizacyjny Za*adu Remontowo Budowlanego przy Utzqdzie

Miejskim
Radny Ryszard Dzwonek uwaZa, ze poniewaz w protokole jest zapis, ze glównym

íródlem dochodów jest targowica miejska zasadne bytoby wskazanie, jakie s4 miesipczne

wplywy, bo podana jest ogólna kwota.-Radná 
Janiná Szreniawa pyta, czym sig Komisja sugeruje wnioskuj4c o podwyzkp za

korzystanie z placu dla osoby prowadzqcej naukq jazdy. Czy ten obiekt jest dostosowany do

prowad"enia nauki jazdy? itá¿nu poinformowala, 2e mówila przewodnicz4cemu o pasie

zieleni wzdlu1 targowicy zajmowanym pízez handluj4cych, a Pan Baraúski odpowiedzial, ze

chtopi nie mieliby gdzie hándlowaó. Pas zieleni byl, byly posadzone drzewka i zostalo to

zniszczane pr zez h and luj 4cy ch.
Radny Wojciech liilewicz uwaaa, 2e przy kontroli powinien byó okreélony cel

i zakres. Gdyby to bylo mo2e daloby sig dalej rozmawiaÓ. Pisze, ze jest kontrola Zakladu

Remontowo - Budowlanego, a z protokofu wynika, ze kontrola dotyczy targowicy.

Rada Miejska przyst4pila do glosowania wniosków.

nle ce

Za
Przeciw
Wstrzymaio sig
Wniosek zostal przyigty.

l 9
0
U

Za
Przeciw

1 7
0

1 5



Wstrzymalo sig - i
Wniosek zostal przyipty.

3. Zakladowi przydzielió teren, gdzie mo2na zlokalizowaó bazp (ewentualnie

wykorzystaó garuL kolo Domu Kultury).
nádny AdamWójcik zaproponowal., aby skreélió slowa ,,(ewentualnie wykorzystaÓ

garu2kolo Domu Kuliury)", ponie*- uwa2a. ze nie mo2na nic sugerowaó Burmistrzowi,

który sam powinien przeanalizowaó sprawg.
-  1 8

Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
Wniosek radnego Adama Wójcika zostal przyiety.

Za

3 Z
Radny

garaz kolo
który sam
Za
Przeciw
Wstrzymalo sig
Wniosek zostal przyj gty.

Adam Wójcik zaproponowal, abY
Domu Kultury)", poniewaz uwaLa,
powinien pr zeanalizowaó sPrawP.

t 7
0
0

skreSlió slowa,,(ewentualnie wykorzystaó
2e nie mo2na nic sugerowaó Burmistrzowi,

zlo

4. podniesienie oplat zakorzystanie z placu manewrowego od Szkoiy Jazdy ,,U Slawka'.

Radny Bogdan Król uwaia, 2e wysokoÉó oplaty w porównaniu ze stawkami, jakie

plac4 inne szkoly jazdy w innych miejscowoéciach, jest stanowczo za niska.^ 
Radny Adam Wój;ik ,*ióril uwagg, 2e z treici wniosku wynika nakaz podniesienia

oplaty. Ze wzglpdu na obowiazujqce prawa rynkowe radny proponuje, aby wniosek

bizm¡at.,,Rozwa'Zyó mozliwoéó podniesienia oplat za korzystanie z placu manewrowego

od Szkoty Jazdy,,u Slawka".
-  1 8

Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
Wniosek radnego Adama Wójcika zostal przyjgty.

Za

4 R
Szkoly Jazdy ..U Slawka"
Za
Przeciw
Wstrzymalo sig
Wniosek zostal przyiQty.

1 8
0
0

5
targowvm.

Z a - 1 9
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
Wniosek zostal przyj gty.

6. Wyremontowaó i pomalowaó wiaty oraz pojemniki na émieci na placu targorv,vm.

z a - 1 9
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0

t 6



Wniosek zostal przyj Pty.

7. Zwróció uwagg na uchybienia tj. zaniaanie ceny biletów w niektórych przypadkach

i zabiletowaó na wózkach.
Radny Adam Wójcik vwaLa, ze wniosek zobowi4zuje do jednorazowego zwrócenia

uwagi, a nalezaloby to robió stale.
ñadny Ryszard Dzwonek zapytal. jaki kierownik ma pomysl na uniemozliwieni

handlujaóym zajmowania wipkszego placu niz ten, za iaki zapl'acili. Z ezego wynika

wysokoéó optat
Kierownik Leslaw Je2ewski wyjaénil, ze stawki s4 okreSlone w ustawie o oplatach

targowych. Omawiane przypadki s4 sporadyczne.
Radny Adam Wojci[ zapylal, czy kierownik sprawdza zgodnoéó zajmowanej

powierzcini z uiszczon4 oplatq i czy zdarzyly sig stwierdzenia niezgodnoéci'

Kierownik Jezewski odpowiedz\al,2e sprawdza i nie stwierdztl niezgodnoSci.
przewodniczqca Rady Ewa Ptasznik zapytala, jak kierownik w¡fumaczy ró2nice

pomipdzy wysokoÉci4 zebranych oplat w poszczególnych dniach

Kierownik Jezewski odpowiedziaL, 2e znacznych rozbieznoéci nie ma, a te, które s4

wynikajq z pór roku i warunków atmosferycznych.- 
Radny Adam Wójcik proponuje, aby wniosek brzmial. ,,Zabowiqzuje sip kierownika

zakladu áo stalej koniroli prawidlowoéci naliczania pobieranych oplat na targowicy".

Radny Wojciech Bilewicz uwa"Za, 2e wniosek sformulowany przez Komisje

Rewizyjn4 wsi.azuje jednoznacznie na uchybienia pracowników. Radny Bilewicz

przychyla sig do wniosku radnego Wójcika.

Za
Przeciw
Wstrzymalo sig

l 9
0
0

Wniosek radnego Adama Wójcika zostal przyi€ty.

7
pobieranych oplat na targowicy.
z a  -  1 9
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0

Wniosek zostal przyj PtY.

8 .
Za
Przeciw
Wstrzymalo sig
Wniosek zostal przyj PtY.

t 8
0
n

g. poczynió starania o utworzenie gieldy towarowo-spozywczej czynnej codziennie na

wzór Kielc.
Radna El2bieta WiSniewska proponuje, aby wniosek brzmial'.,,Rozwa2yó mozliwo$Ó

utworzenia gieldy towarowo - spozyruvczej".
Radny Stanislaw Baranski wyjaénil, ze komisja sugerowala sig tym, ze w Kielcach s4

ustawione kontenery, dzipki którym handluj4cy nie musz4 dowoziÓ towaru codziennie'

Radny Andrzej Hatny uwu2a sytuacjp za dziwn4 poniewaz Rada ma przyiqó wnioski

Komisji Í{ewizyjnej, a wnioski sq modyfikowane, w zwiqzku z czym to juz nie s4 wnioski

Komisj i  Rewizyjnej.
Rada glosowala nad wnioskiem radnej Elzbiety Wiéniewskiej

.-
1 7



Za
Przeciw

- 1 4
- 0

Wstrzymalo sig - -)
Wniosek radnej El2biety Wiiniewskiej zostal przyigty'

9. RozwazyÓ mo2liwoéÓ utworzenia gieldy towarowo - spozywczej.

Z a - 1 9
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
Wniosek zostal przyi€ty.

1 0

Za - 1 9

Przeciw - 0
Wstrzymato sig - 0
Wniosek zostal przyj gtY.

Rada Miejska w Jpdrzejowie glosowala w sprawie przyjgcia w caloéci wniosków

pokontrolnych:
Za 18

0
0

przyj pte j ednogloénie.

Ad .25 .
Uwag nie zgloszono.

Ad .26 .
Radca Prawny Danuta Kiwiorska zvvróctla uwagg, ze protokol nie zawiera, jakiego

gospodarstwa pomocniczego, dlatego, 2e Zaklad Remontowy tez jest gospodarstwem

io-o.ni.ryttt. iu brak slów,,Administracja Budynków". Ma zawieraó pelnq nazwQ

Nie zgloszono uwag do protokolu z kontroli Gospodarstwa Pomocniczego pod nazw4

,,Admini stracj a Budynków".

^d .27 .
Burmistrz Marek Wolski poinformowal, 2e na interpelacje odpowie na piSmie

OÉwiadczyl równiez, ze w dniu dzisiejszym rozpoczply sig prace przy ul' Chrobrego 1'

Ad .28 .
Radna Elzbieta Wiéniewsk a zapylala, co z budynkami u zbiegu ulic I I Listopada

i Ko$cielnej , pfzy parkingu. Radna pyla. czy Burmistrz ma jakieS koncepcje, co do tego

miejsca; .á úu¿vnli majá byó remontowane, czy burzone. Co w zamian? Czy nie warto siQ

nad tym zastanowió w tej chwili, aby coS tam wybudowaó?
Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, ze na wniosek Burmistrza inspektor nadzoru

wydal decyzjg na rozbiórkQ. Na razie nic nie planujemy. Jak wyburzymy i uporz4dkujemy

plac zastanowimy sig co ztym zrobió.
przewodnicrqca Raáy Miejskiej powiedzial a, 2e bgdzie okazia sip spotkaó w sprawie

ZB¡r4 i ZWiK i przeanalizowaó spokojnie sytuacjp. Przewodniczqca Rady zaproponowala

termin 5 paidziernika godz. 1500. Po dyskusji ustalono termin na dziefi 6 paidziernika godz.

15oo w Domu Kultury.

Przeciw
Wstrzymalo sig
Wnioski zostaty

Remontowo Budowlanego przy Urzedzie Miejskim.

1 8



przewodnicz4ca Rady Miejskiej odc4tal.a pismo od stowarzyszenia producentów

i dziennikarzy radiowych dotyczqce laureatów konkursu,,ZachowajTrzeíwy Umysl"'
przewodnicz4óa naáy Miejskiej podziqkowala radnemu Michalskiemu za

przeprowadzenie 
"blOtLi 

na pomnik G4dzio-Kosa oÍM wszystkim radnym, którzy

uczestniczyli w tej skladce. 700 zt zostalo ptzekazane
przewodnicz4ca Rady Miejskiej przypomnia\a, 2e do dnia 5 paildz\ernika mozna

skladaó wnioski do przyszlorocznego budzetu.
Radny Stanislaw Barañski poinformowal,2e wczoraj na ul. Klasztornej mial miejsce

kolejny wypadek, w którym zginpla kobieta. Jedn4 z przyczyn bylo niewystarczaJ4ce

oéwietlenie. Znaki poziome na jezdni w niektórych miejscach sq nieczytelne. Radny

wnioskuje o uzupelnienie i obnizenie o$wietlenia na tym odcinku.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, ze oÉwietlenie na tej ulicy jest dobre, jednak jest

jeden ciemny punkt. Burmistrz obiecal, ze postara siq o naprawg'

Radna Janina Szreniawa prosi, aby Burmistrz zainteresowal sig ulic4 Z\elonar.

Radny Adam wójcik, w zwi4iku z tym, ze Pani Radca przy jednej z uchwal

podzigkowala prezesowi zarzqdu miejskiego PSL za wyrazenie opinii prawnej, proponuje

wprowadrenie zasady, aby oprócz Pani radczyni projekty uchwal parafowal równiez Pan

Prezes. Bpdzie wtedy pewnoSó, ze projekty s4 dobre.

Ad .29 .
przewodni czqca Rady Miejskiej w Jpdrzejowie Ewa Ptasznik podzigkowala za udzial

w sesji i o godzinie 1525 zamkngla obrady XXXIX sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie.

Protokolowala

Teresa Borowska

Przewodni czqcaRady Miejskiej w Jgdrzejowie

msr Ewa Ptasznik
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